

香港業餘田徑總會

Hong Kong Amateur Athletic Association

有關「個人資料」(私隱)(修訂)條例」事宜

IMPORTANT NOTICE ON USE OF PERSONAL DATA

衷心感謝閣下一直支持香港業餘田徑總會，謹此告知最新個人資料(私隱)條例已對使用個人資料直接促銷作出修訂，有關修訂已於 2013 年 4 月 1 日正式生效。為確保您能及時掌握我們的最新資料，我們會繼續為您提供各項比賽及訓練班報名、活動、課程邀請、義工招募等資訊，以及我們與合作夥伴相關的最新情報和訊息。

Thank you for your continued support of the Hong Kong Amateur Athletic Association (HKAAA). We would like to inform you that the new provisions on regulation of direct marketing activities under the Personal Data (Privacy) (Amendment) Ordinance 2012 have come into force on 1 April 2013. We would like to continue to provide you with the latest information of HKAAA, competitions, courses, events reminders, activities invitation, volunteer recruitment, survey research and other promotional activities.

請在以下空格加上✓ 號表示閣下同意或拒絕接收此資訊，然後簽署。

HKAAA would like to use your contact details to provide you with the latest information as mentioned above. Please tick the box and sign below to indicate your acceptance of or objection to receiving such information.

- 本人希望收到有關香港業餘田徑總會的最新資訊。
I would like to receive the latest information from the HKAAA.
- 本人不欲收到有關香港業餘田徑總會的最新資訊。
I do not want to receive the latest information from the HKAAA.

我們不會向任何未批准本會的人士發放最新資訊，敬請留意。

Please note that unless we receive the confirmation of your acceptance of our latest information, we will not be able to send the same to you.

姓名

Name:

2016 田總運動員註冊編號

2016HKAAA Reg.No.:

簽署

Signature:

豁免法律責任及聲明 WAIVER OF LIABILITY AND DECLARATION

根據前述事項，本人、本人之繼承人、本人之代理人謹此豁免香港業餘田徑總會、ASICS 香港、所有贊助商、支持是項活動之團體及任何有關之團體對於本人因參加是項長跑賽而由於任何原因，包括疏忽，所引致之疾病、死亡、個人損失及經濟損失之任何法律責任，以及放棄任何有關之權利，索償及追究行動。本人同時亦在此聲明本人身體狀況良好及有足夠訓練完成賽事。此外本人亦授權予舉辦者及其代理商選用任何有關此項賽事之相片、錄影帶及賽事紀錄作任何合法用途。

In consideration of the foregoing, I, for myself, my heirs, my executors and administrators, do hereby waive and release any and all right, claims and cause of action I have or may have against Hong Kong Amateur Athletic Association, ASICS Hong Kong, all sponsors, promoters, supporters and all other contributors from any and all liabilities arising from illness, injury, death loss and economic consequences I may suffer as a result of my entry in the ASICS Hong Kong 10K Challenge 2016 from any cause whatsoever, including negligence. I certify that I am physically fit and sufficiently trained to compete from the completion of this event. Further, I grant permission to the Organizer or its agents to use any photograph, video or any other record of the event for any lawful purpose.

參加者簽署

Applicant's signature: _____

監護人 / 家長簽署 (如未滿 18 歲者)

Parent's / Guardian's signature (if under 18 years old): _____

關係

Relationship: _____

日期

Date: _____